
  
Interpellation - Varför nedvärderar majoriteten företagare? 
Till regionstyrelsens ordförande Eva Lindberg (S). 
 
Det står nu klart att majoritetens planer på att tillsätta en utredning, tänkt för att utmåla 
privata företag som gjort ett fantastiskt jobb med att stötta Region Gävleborg under flera år, 
som inkompetenta och onödiga, blir av. 
 
Det är den nationella socialistiska retoriken som trillat ner även på regional nivå, och man 
hävdar att man vill återta kontrollen över verksamhet vi idag upphandlar. Och detta 
motiverar man med att det på något konstigt sätt skulle vara farligt att ha verksamheter på 
entreprenad under kriser. 
 
 
Därför blir mina frågor till regionstyrelsens ordförande; 
 

1. Tror regionstyrelsens ordförande att bussar och tåg körs bättre om busschaufförer, lokförare 

och konduktörer är anställda av regionen, istället för privata företag? 

 

2. Tror regionstyrelsens ordförande att maten på exempelvis Gävle sjukhus blir bättre om det 

är regionen som driftar restaurangverksamhet? 

 

3. Tror regionstyrelsens ordförande att det blir renare om lokalvårdare är anställda av regionen 

istället för ett företag? 

 

4. Är alla partier i majoriteten enig om att de verksamheter som pekats ut i utredningen bör 

socialiseras? 

 

5. Har man från majoritetens sida någon uppskattning redan nu på vad en socialisering av 

kollektivtrafiken skulle kosta? 
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